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ZÁPISNICA Z ONLINE ZASADNUTIA VÝKONNÉHO VÝBORU SLOVENSKÉHO FUTSALU 

17.04.2023 

Aplikácia MS TEAMS, začiatok o 19:00 s nahrávaním priebehu zasadnutia 

Prítomných členov VV - 10: Tomáš Takáč, Milan Kamenský, Roman Sedlárik,  Miroslav Kunsch, Martin 

Andor, Ivan Čuhár, Miroslav Ježík, Vladimír Badura, Lukáš Harsa, Branislav Targoš 

Hosť: Vladimír Ambrozek – predseda Exekutívy súťaží, Ľudovít Hrmo – kontrolór SF 

Ospravedlnení: 0 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Zvolenie zapisovateľa a overovateľa 

3. Schvaľovanie pridania bodu programu o návrhu Tomáša Takáča o pozastavení členstva P. 

Havrillu v SF do odvolania. 

4. Schvaľovanie programu zasadnutia 

5. Schvaľovanie návrhu na zrušenie reprezentačneho zrazu žien v júni 2023 z dovodu setrenia 

financii SF a neopodstatnenosti zrazu vzhladom k faktu ze najblizsia kvalifikacia prebehne az 

v juni 2024 

6. Schvaľovanie návrhu podielu SF na financovaní súťaží SF pre sezónu 2023/24, ktoré bude 

predložené klubom na diskusiu a následne do Rozpisu súťaže. 

7. Znovuotvorenie série podnetov P. Havrilu ohľadne nekalých praktik v SF s očakávanou účasťou 

samotného podávateľa podnetov a následné uznesenie o vyvodení záverov do správy 

kontrolóra SF s následným prijatím uznesenia v tejto veci 

8. Diskusia 

9. Zaver 

 

1. Otvorenie zasadnutia Vv 

Zasadnutie VV SF prebehlo dňa 17.04.2023 so začiatkom o 19:00:00h online formou cez aplikáciu 

MS Teams a predseda SF po prihlásení privítal všetkých prítomných členov. Skonštatoval, že 

prítomných je všetkých 10 členov VV a 2 hostia a vyhlásil zasadnutie za uznášaniaschopné. 

2. Zvolenie zapisovateľa a overovateľa  

Za zapisovateľa zápisnice bol určený Miroslav Ježík a overovateľa Tomáš Takáč. 

3. Schvaľovanie pridania návrhu Tomáša Takáča o pozastavení členstva P. Havrillu 

v SF do programu zasadnutia. 

 

ZA: 9  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 1 

Uznesenie: VV schválil pridanie tohto bodu do programu zasadnutia 

 

4. Schvaľovanie programu zasadnutia 
Predseda SF Tomáš Takáč dal následne hlasovať o schválení programu zasadnutia VV. 

 

ZA: 10  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Uznesenie: VV schválil program zasadnutia 
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5. Schvaľovanie návrhu M. Kamenského o zrušení reprezentačného zrazu žien v júni 

2023 s účasťou na medzinárodnom turnaji v Poreči. 
Milan Kamenský predniesol svoj návrh o zrušení reprezentačného zrazu žien v júni 2023 

s odôvodnením neefektívnosti tohto zrazu vzhľadom ku faktu, že najbližšia možná kvalifikácia 

žien sa odohrá až na jar 2024 a preto tento zraz nemá dostatočný význam. Zároveň by zrušením 

zrazu bolo možné ušetriť SF finančné prostriedky, ktoré by bolo možné využiť efektívnejšie. 

K návrhu sa vyjadril člen VV a reprezentačný tréner žien Roman Sedlárik, ktorý argumentoval, 

že tento zraz dáva možnosť zaujímavej medzinárodnej zápasovej konfrontácie, ktorú ženský 

výber nevyhnutne potrebuje. Svoj názor vyjadril aj predseda SF Tomáš Takáč, ktorý konštatoval 

súhlas s neefektívnosťou zrazu rok pred kvalifikáciou, no zároveň predniesol myšlienku, aby 

financie ušetrené týmto zrazom boli vynaložené do budúcich zrazov žien, kedy bude prebiehať 

intenzívna príprava na kvalifikáciu. 

 

Následne dal predseda hlasovať o prijatí návrhu: 

ZA: 6  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 4 

Uznesenie: VV schválil prijatie návrhu M.Kamenského o zrušení reprezentačného 

zrazu žien v júni 2023. 
 

 

6. Schvaľovanie návrhu podielu SF na financovaní súťaží SF pre sezónu 2023/24 
Členovia VV po výzve šéfa exekutívy súťaží predostreli návrhy financovia delegovaných osôb a 

hál a pri juniorských a ženskej súťaži zo strany SF, ktoré by mali byť predostrené 

a konzultované s klubmi pre ročník 2023/24. Návrhy predostreli T.Takáč, V.Ambrozek, M. Ježík, 

M.Andor a Roman Sedlárik. Po sérií dlhších diskusií a pozmeňovacích návrhov k jednotlivým 

položkám zo strany všetkých členov VV sa dospelo ku konsenzu vo forme nasledovného 

návrhu: 

 

 
 

Následne dal predseda SF o tomto návrhu hlasovať:  

ZA: 8  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 2 
Uznesenie: VV schválil konsezuálny návrh financovania delegovaných osôb a hál v 

súťažiach, ktorý bude predložený klubom Niké futsal Extraligy na stretnutí s klubmi pre 

ročník 2023/24 

 

V čase 20:59 sa zo zasadnutia z pracovných dôvodov ospravedlnil Ivan Čuhár. Zasadnutie tak 

pokračovalo bez jeho účasti, naďalej pri uznášaniaschopnosti s počtom členov VV 9. 
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7. Znovuotvorenie série podnetov P. Havrilu ohľadne nekalých praktik v SF 

s očakávanou účasťou samotného podávateľa podnetov a následné uznesenie o 

vyvodení záverov do správy kontrolóra SF s následným prijatím uznesenia v tejto 

veci. 
Po prvotných informáciách o podnetoch P. Havrilu z VV SF z dňa 18.3.2023 predseda SF spolu 

s kontrolórom SF predniesli členom SF informácie o postupe preverovania podnetov P.Havrillu 

a ich opodstatnenosti so všetkými príslušnými orgánmi, s ktorými bolo nutné vo vzťahu 

k podnetu komunikovať – kontrolór SF, kontrolór SFZ, oddelenie integrity SFZ, finančné 

oddelenie SFZ, účtovníčka SF, legislatívno-právne oddelenie SFZ. K prešetreniu celej záležitosti 

bol kontrolórom SFZ vydaný aj pokyn na spracovanie správy kontrolóra SF a žiadosť 

o stanovisko VV k tejto veci. Predseda SF a kontrolór SF vykonali úkony spojené 

s prešetrovaním všetkých 10 bodov podnetu s následným výstupom vo forme správy 

kontrolóra SF. Túto správu kontrolór prezentoval aj členom VV s tým, že po jej vypočutí 

a zaujatia postoja VV k tejto veci bude uznesenie VV zapracované do tejto správy 

a odprezentované delegátom SF na najbližšej konferencii SF.  

Na základe kontroly a preverenia bolo zistené, že sedem z desiatich bodov podnetu obsahuje 

nedostatočne preverené a žiadnymi, resp. nepravdivými faktami podložené tvrdenia. V troch 

bodoch podnetu, na ktoré podnecovateľ poukazoval, bola zistená nutnosť  nápravy, resp. 

úpravy ním prezentovaného stavu. 

 

K zasadnutiu VV bol 11.4.2023 emailovou komunikáciou s možnosťou pripojenia oficiálne 

prizvaný aj samotný podnecovateľ, aby vysvetlil opodstatnenosť svojich tvrdení. Na žiadosť 

však neregoval a zasadnutia sa bez ospravedlnia nezúčastnil.  

 

Po prednesení správy kontrolóra sa bez pripomienok VV s touto správou stotožnil a prebehlo 

hlasovanie o prijatí stanoviska VV k tomu podnetu v tomto znení: 

„VV SF sa v plnej miere stotožnuje so správou kontrolóra SF vo veci podania P. Havrilu 

o nekalých praktikách v SF a vyjadruje odmietavý názor na predmetný podnet. Berie do úvahy 

nápravu v 3 bodoch podania a neopodstatnenosť uvedených faktov v ďalších 7 bodoch 

podnetu. 

 

ZA: 9  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Uznesenie: VVSF prijal stanovisko, v ktorom sa v plnej miere stotožnuje so správou 

kontrolóra SF vo veci podania P. Havrilu o nekalých praktikách v SF a vyjadruje odmietavý 

názor na predmetný podnet. Berie do úvahy nápravu v 3 bodoch podania 

a neopodstatnenosť uvedených faktov v ďalších 7 bodoch podnetu. 

 

8. Schválený pridaný bod programu - návrh Tomáša Takáča o pozastavení členstva P. 

Havrillu v SF do odvolania. 

V prípade podania P.Havrilu o nekalých praktikách v SF predseda Tomáš Takáč predniesol 

návrh, aby na základe preverenia skutkového stavu, zistených faktov a skutočností týkajúcich 

sa prevažnej väčšiny bodov podnetu P. Havrilu (v ktorých sa preukázala neopodstatnenosť 

a neodôvodnenosť), takisto neadekvátny spôsob podania Najvyšším kontrolným orgánom 

športu SR (bez upovedomenia či výzvy VV SF, predsedovi či kontrolórovi SF na preverenie 

bodov podnetu); bolo na základe právomoci VV uvedenej v článku 11, bod 18 aa) Stanov SF 

pozastavené členstvo v SF do odvolania. Menovaný svojím konaním vážne a neopodstatnene 

napadol dobré meno SF vo vzťahu k SFZ ako aj MŠVaV, ako aj prácu členov VV a komisie RaD. 

Následne prebehlo hlasovanie 
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ZA: 6  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 3 

Uznesenie: VV SF pozastavuje členstvo P. Havrilu v SF na základe 

neopodstatneného podnetu na nepodložené a neodôvodnené údajné nekalé 

praktiky v SF, čím ohrozil dobré meno SF 

 
9. DISKUSIA 

Predseda SF v krátkosti informoval členov VV o priebehu vypísania výberového konania na 

posty reprezentačných trénerov. K ďalšej diskusii sa neprihlásil už žiadny z členov VV. 

 

10. ZÁVER 

Predseda SF poďakoval prítomným členom VV a hosťom za účasť a konštruktívnosť počas 

zasadnutia o krátko pred 22.00 zasadnutie ukončil. 

 

17.04.2023  

Zapísal Miroslav Ježík 

Overil Tomáš Takáč 

 


